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     Oslo 23.11.16 

STYREMØTE NR. 7, 2016 

REFERAT 

STYREMØTE NR.7, 2016, BLE HOLDT HOS VAV 22.11.16 FRA KL. 13 – 14 

  

Til stede: 
 Knut Bjarne Sætre, Bærum (møteleder) 

 Stig Bell, Oppegård 

 Reidar Kveine, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

 Knut Bjørnskau, Leder Utvalg for miljøovervåking 

 Toril Giske 

 Svanhild Fauskrud, sekretær 

  

 

Forfall: Sigurd Grande, Oslo, leder  

  

 

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE 13.10.2016  

Referatet fra 13.10.2016 ble godkjent med følgende kommentar under sak 2; Tanum kommune 

har tatt bort kravet om urinseperasjon på nybygg fra 2015/2016. 

 

 

2. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Driftsseminaret avhold med gode tilbakemeldinger. Komite for driftseminaret for 2017 satt. 

- Oppfølging av håndtering av stikkledninger og feilkoblinger ble drøftet i utvalgsmøte. Noen 

av fagrådskommunene vil presentere deres praksis mhp håndtering av private stikkledninger 

ved rehabilitering av kommunale ledninger. 

- Planlegger dagseminar for fagrådskommunene våren 2017 med tema er presentasjon av 

muligheter i Gemini og erfaring med bruken av Gemini. 

 

 

3. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- Det planlegges ny foraminiferundersøkelse i 2017 ved bruk av opsjon hos Norconsult. 

Elisabeth Alve, UiO og Jane Dolven, Norconsult har utarbeidet revidert forslag til ny 

foraminifer-undersøkelse i september 2017 inkludert kartlegging av historisk forløp 

gjennom analyser av utvalgte miljøgifter i daterte sedimentkjerner. Søknad sendt 

Miljødirektoratet. Fagrådet vil bidra med ca. ½ parten av kostnadene. Søknad og 

dokumentene vedlegges referatet. 

- Oslo Havn KF ønsker gamle oksygen-resultater. Forespørsel sendt NIVA der Kai Sørensen 

organiserer internt. 

- Kai Sørensen, NIVA vil bli invitert til neste utvalgsmøte angående online-tilgang til bl.a. 

Ferrybox overvåkningen. 

 

 

4. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Høstmøte, invitasjon sendt ut. 

- COWI har fått all nødvendig data til teknokratisk mulighetsstudie. 

mailto:fagradet@vav.oslo.kommune
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5. EVENTUELT 

- Ingen saker under eventuelt. 

 

 

      MØTEPLAN Våren 2017 kl. 13 hos VAV i Herslebsgate 5: 

 

Tirsdag 17.januar med statusrapport på teknokratisk mulighetsstudie 

Torsdag 2.mars 

Torsdag 6. april 

Tirsdag 9. mai 

 

Høstmøte er 6.desember på Bekkelaget renseanlegg. 

 

Svanhild Fauskrud 

      Referent 
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